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استاندار هرمزگان  خبر داد:

اختصاص ۱۰۰ میلیارد تومان برای مطالعه و اجرای 
طرح هادی روستاهای بالای ۲۰ خانوار هرمزگان

مهدی دوســتی در هشــتمین نشســت شــورای 
برنامه ریزی و توســعه اســتان هرمزگان، با اشاره به 
اعتبارات مــاده ۱۷ قانون مدیریت بحران در جهت 
کاهش مخاطرات ســیل و زلزله، گفت: اجرای طرح 
نهضت ملی مســکن در شهرســتان رودان منوط به 
احداث ســه سازه آبخیزداری اســت تا مخاطره در 
بالادست این اراضی کاهش پیدا کند و در میناب نیز 
اتمام طرح ساماندهی رودخانه ها جزء اولویت های 
اســتان اســت که ضرورت دارد اعتبارات مدیریت 

بحران به این سمت و سو هدایت شود.
وی با تاکید بر لزوم مطالعه، بازنگری و اجرای طرح  

هادی روســتاهای بالای ۲۰ خانوار اظهار کرد: ۱۰۰ 
میلیارد تومان برای این موضوع اختصاص داده شده 
است که ۱۰ درصد آن در جهت مطالعه و بازنگری و 
۹۰ درصد هم برای اجرای طرح  هادی در اختیار بنیاد 
مسکن انقلاب اسلامی استان هرمزگان قرار خواهد 

گرفت.
نماینده عالی دولت در هرمزگان، طی بررســی ابلاغ 
اعتبــارات تبصره ۶ ماده ۱۲ اصــلاح قانون معادن، 
تاکید کرد: ضــرورت دارد فرمانداران نظارت کافی 
داشــته باشند تا اعتبارات وصولی این قانون حتما به 
روســتاهای متاثر از فعالیت معادن، اختصاص داده 

شود.
دوستی با اشاره به لزوم الحاق ۱۲۲ هکتار زمین برای 
اجرای طرح نهضت ملی مسکن در بندرعباس، عنوان  
کرد: در الحاق اراضی جدید به شهر بندرعباس باید 
تمــام موارد از جمله توپوگرافی منطقه و هزینه های 
آماده ســازی زمین، حرائم گاز و برق، رودخانه ها و 
گسل ها و اقتصاد طرح بررسی و احصا شود تا بتوانیم 

بهترین محل را برای الحاق به شهر انتخاب کنیم.
استاندار هرمزگان با تاکید بر لزوم تلاش برای تحقق 
پیشرفت توام با عدالت در همه حوزه ها بیان داشت: 
برای تمام طرح های بزرگ اســتان، تضمین اشتغال، 
درآمد و تاثیر بر تولید ناخالص داخلی بررسی و احصا 

شده است.
وی با اشاره به در پیش بودن تدوین برنامه هفتم توسعه 
کشــور، اظهار کرد: نقش استان در ترانزیت و اقتصاد 
دریامحور کلیدی و برجسته است و بر همین اساس 
ضرورت دارد کارگروه هایی از دستگاه های اجرایی 
استان برای احصا پیشنهادات قابل ارائه در برنامه هفتم 

توسعه تشکیل شود.

        اقتصاد کیش -   استاندار هرمزگان 
با تاکید به در پیش بودن تدوین برنامه هفتم 
توسعه کشور خواستار تشکیل کارگروه هایی 
برای احصای پیشــنهادات استان به ویژه در 

حوزه ترانزیت و اقتصاد دریا محور شد.

دولت آماده حمایت از تمامی 
شرکت های دانش بنیان است

اقتصاد کیش-     معاون سیاسی، امنیتی و اجتماعی استاندار هرمزگان گفت: دولت 
آمادگی لازم برای حمایت از تمامی شرکت های دانش بنیان را دارد. 

احسان کامرانی در حاشیه بیست و سومین نمایشگاه دستاوردهای پژوهشی، فناوری و 
فن بازار هرمزگان با اشاره به شعار سال ۱۴۰۱ تحت عنوان »تولید، دانش بنیان و اشتغال 
آفرینی« اظهار کرد: حوزه دانش بنیان مبنا و اساس شعار است و در زمینه حمایت از 

تمامی شرکت های دانش بنیان آمادگی لازم را دارد.
وی با اشــاره به اینکه دولت می تواند از طریق صندوق های مختلفی چارســال به 
ســردبیرون صندوق کارآفرینی از شرکت های دانش بنیان حمایت مالی داشته باشد، 
تصریح کرد: ان شاءالله دولت بتواند به تمامی شرکت های دانش بنیان فعال کمک رسانی 

لازم را داشته باشد.
معاون سیاسی، امنیتی و اجتماعی استاندار هرمزگان با تأکید بر ضرورت استفاده صنایع 
استان از ظرفیت پژوهشگران و فعالیت های پژوهشی دانشگاه های داخل استان، عنوان 
کرد: در حال بررسی و تلاش برای اجرایی شدن طرحی هستیم که بر مبنای آن تمامی 
اساتید دانشگاه بتوانند طرح های پژوهشی و فرصت های مطالعاتی خود را با همکاری 
صنایع استان انجام دهند و ما قول حمایت های لازم را از این صنایع گرفته ایم. سندی 
نیز در حوزه دانش بنیان تدوین شــده که بر اســاس آن ارتباط بین دانشگاه و صنعت 

تقویت شود.
کامرانی خاطرنشــان کرد: استان هرمزگان در حوزه اقتصاد دریا قطب کشور است؛ 
چراکه بیشــترین ظرفیت در بین ۷ اســتان دریایی کشــور در هرمزگان وجود دارد. 
دانشــگاه ها استان در تلاش هستند که در زمینه های علمی و پژوهشی در حوزه های 
مربوط به دریا نیز گام های مؤثری بردارند و تلاششان قابل تقدیر است اما انتظار ما این 
است که در آینده ای نزدیک یک دانشگاه تخصصی علوم و فنون دریایی نیز داشته باشیم.

وی در پایان با اشاره به نمایشگاه دستاوردهای پژوهشی، فناوری و فن بازار هرمزگان، 
بیان کرد: این نمایشگاه می تواند تأثیرات خوبی برای محققین، پژوهشگران و فناوران 

داشته باشد و همچنین موجب تقویت ارتباط بین صنایع و دانشگاه های استان شود.

معاون سیاسی، امنیتی و اجتماعی استاندار هرمزگان :
توجه دولت به مزیت اقتصادی؛ تغییر الگوی 

کشت برای ۳۱محصول در هرمزگان
اقتصاد کیش-    استان هرمزگان دارای ۳۱ نوع محصول زراعی است که امسال طبق 
ابلاغ وزارت جهادکشــاورزی تغییر الگوی کشت برای همه این محصولات اجرا 
شده و به صورت روزانه میزان سطح زیرکشت محصولات از طریق سامانه جامع 

پهنه بندی محصولات کشاورزی رصد می شود.
الگوی کشت همان تعیین نوع محصول، مکان تولید و مقدار معین در یک بازه زمانی 
است که وزارت جهادکشاورزی امسال برای نخستین بار در کشور این طرح را به 
اســتان ها ابلاغ کرد تا علاوه بر حفظ و ارتقای تولید با الگوی مصرف فعلی، زمینه 
افزایش ضریب نفوذ دانش با ارتقای عملکرد در هکتار، کاهش ضایعات کشاورزی، 
توســعه کشت دانه های روغنی، گیاهان علوفه کم آب برَ و اصلاح کشت سبزی و 

صیفی از زمین باز به گلخانه فراهم شود.
هرچند اصلاح الگوی کشــت برای به ثمر نشســتن و تحقــق بهتر محصولات 
کشــاورزی، امسال برای نخستین بار از ســوی دولت سیزدهم در کشور طراحی، 
تدوین و اجرایی شده است، اما اجرای این طرح در استان هرمزگان سابقه طولانی 
دارد و اکنون این برنامه ریزی بهتر و با سرعت و انسجام بیشتری در حال اجراست و 

با جدیت در استان دنبال می شود.
به گفته مدیر امور زراعت ســازمان جهاد کشــاورزی هرمزگان با اشاره به اینکه از 
مهرماه امســال پس از ابلاغ الگوی کشت از سوی وزارت جهاد کشاورزی تمامی 
محصولات به تفکیک میزان کشت برای مدیریت شهرستان های استان ارسال شده 
است؛ گفت: در این الگوی کشت حفظ منابع آب، حفظ خاک، محیط زیست، دانش 
بومی کشاورزان و همچنین بهره گیری بهینه از ظرفیت های منطقه ای با رعایت اصول 
اکوفیزیولوژیک در تولید محصولات کشــاورزی در کنار هم در یک اقلیم خاص 
دیده شــده اســت که به کمک نیازهای کشور و جذاب بودن مزیت های اقتصادی 

برای کشاورز می آید.
ســیدرضا امیرزاده  در این خصوص افزود: ســطح الگوی کشــت فعلی در استان 
هرمزگان ۷۶ هزار هکتار با تولید ۲ میلیون و ۱۰۰ هزار تن است که با الگوی کشت 

ابلاغی از وزارتخانه همپوشانی دارد.
وی اظهارداشــت: در اجرای الگوی کشت امسال باید بتوانیم با همین میزان هکتار 
سطح زیرکشت )۷۶ هزارهکتار( با روش »به زراعی« به تولید ۲ میلیون و ۳۸۰ هزار 

تن محصول برسیم.
مدیر امور زراعت سازمان جهاد کشاورزی هرمزگان یادآورشد: درالگوی کشت با 
روش به زراعی )روش های تغذیه، نحوه آبیاری، نوع بذر در کشت، مبارزه با آفت ها 
و بیماری ها( یا همان افزایش بهره وری از منابع آب و خاک؛ می توانیم عملکردمان 
را بــالا ببریــم؛ یعنی به طور مثال اگر قبل از این در یک هکتار ۵۰ تن گوجه فرنگی 

کشت می کردیم باید با این روش اصلاح الگوی کشت به ۶۰ تن برسد.
هرمزگان استانی برتر در الگوی کشت

مدیرامور زراعت سازمان جهادکشاورزی هرمزگان یادآورشد: چندین سال است که 
الگوی کشت در استان هرمزگان اجرا می شود و کشاورزان ما آن را رعایت می کنند 
و در این چند سال هم جزو استان های برتر در الگوی کشت بودیم و پیشینه خوب 

و موفقی در کشور داریم.
امیرزاده اظهارداشت: الگوی کشت هرمزگان هرساله رعایت می شود اما از آنجایی 
که گاهی با استان های همجوار همپوشانی دارد، باعث می شود کشاورزان ما آسیب 

ببینند البته با اجرای طرح الگوی کشت در استان ها این مشکل برطرف می شود.
وی ابرازداشــت: در ســال زراعی جاری تغییر الگوی کشــت برای ۳۱ محصول 
کشــاورزی در استان هرمزگان کلید خورده اســت که ۱۷ نوع از این محصولات 

مربوط به سبزی و صیفی است.
امیرزاده اضافه کرد: بیشترین سطح زیرکشت سبزی و صیفی در هرمزگان مربوط به 
گوجه فرنگی با ۱۲ هزار هکتار، پیاز ۹ هزار و ۸۰۰ هکتار، بادمجان ۹ هزار و ۵۰۰ 
هکتار، هندوانه هشــت هزار و ۴۰۰ هکتار، فلفل ۲ هزار و ۹۰۰ هکتار و خیار سبز 
۲ هزار و ۹۰۰ هکتار اســت که باتوجه به نیاز کشــور به این محصولات، در الگوی 

کشت استان دیده شده است.
مدیر امور زراعت سازمان جهادکشاورزی هرمزگان ادامه داد: بیشترین کشت سبزی 
و صیفی استان هرمزگان مربوط به شهرستان های میناب با ۲۰ هزار هکتار، بندرعباس 

۱۴ هزار هکتار و رودان ۱۰ هزارهکتار است.
تسهیلات و مشوق های الگوی کشت به کشاورزان

مدیر امور زراعت ســازمان جهاد کشاورزی هرمزگان با اشاره به اینکه مشوق های 
دولت برای کشــاورزان در بحث الگوی کشــت بیشتر به صورت تسهیلات و آب 
بها اســت، گفت: یکی از بحث های الگوی کشت ما، بحث مشوق هاست که ابتدا 
دولت تسهیلاتی را برای اجرای این طرح به کشاورزان پرداخت می کند و دوم بحث 
بهای آب بوده که اعلام کردیم کشاورزانی که الگوی کشت را رعایت می کنند، آب 
بهایشان ۵۰ درصد کاهش پیدا می کند که در این راستا با آب منطقه ای و وزارت نیرو 

به تفاهم رسیده اند تا آب بهایشان به نصف کاهش پیدا کند.
امیرزاده یادآورشــد: دولت همچنین در زمینه کودهای ازَُته، فســفاته و پتاســه به 
کشــاورزان نیز یارانه می دهد و در بذر محصول، در اســتان هرمزگان در تولید بذر 
گندم خودکفا هســتیم؛ یعنی بذر گندم گواهی شــده و برچسب دار )لیبل دار( در 
اختیار کشاورز قرار می دهیم و جزو معدود استان هایی هستیم که ۱۰۰ درصد بذر 

گواهی شده در اختیار گندمکاران قرار می دهیم که از این نوع گندم استفاده کنند.
وی بیان داشــت: بابت این گندم ها نیز دولت به صورت غیرمســتقیم به کشاورزان 
یارانه می دهد که بتوانند با قیمت مناسب این بذر را تهیه کرده و بکارند؛ چون این 
نوع بذر در نهایت باعث می شود که تولید گندم افزایش پیدا کند و برای همین دولت 

حمایت های خیلی خوبی انجام داده است.
این مســوول در سازمان جهادکشاورزی هرمزگان اظهارداشت: در اجرای الگوی 
کشت چندین وزارتخانه هماهنگ هستند، چرا که ما به تنهایی نمی توانیم بلکه تمام 
این ارگان ها از جمله اســتانداری ها، فرمانداری ها تا بانک های کشاورزی، وازرت 

نیرو و برق باید ما را حمایت کنند.
امیرزاده ادامه داد: وزارتخانه جهادکشــاورزی سطح کشت را باتوجه به نیاز کشور 
تعریف می کند و به اســتان ها یک تعریفی از سطوح می کند باتوجه به عملکرد که 
همان اقلیم باشد که ما در اقلیم های مختلف عملکردهای مختلف داریم و وزارتخانه 
به ما ابلاغ کرده که چه نوع محصولاتی را بکاریم و این ابلاغی که به ما انجام داده، 

به شهرستان ها ابلاغ کردیم.
مدیر امور زراعت ســازمان جهادکشــاورزی هرمزگان گفت: وقتــی از وزارت 
جهاد کشــاورزی ابلاغ می شــود، باتوجه به ظرفیت و اقلیم، ما این محصولات را 
بین تمام شهرستان ها تقسیم بندی می کنیم؛ در نقاط مختلف استان مرکز خدمات 
جهادکشــاورزی داریم که این مراکز چندین روســتا را پوشش می دهند و در آنها 

کارشناس پهنه، مسوول یک سطحی از آن بخش زراعی و کشاورزی است.
امیرزاده ادامه داد: کارشناسان با برگزاری کلاس های ترویجی و آموزش با کشاورزان، 
بحث ابلاغیه الگوی کشت را به کشاورزان آموزش می دهند و این سلسله مراتب 
از وزارتخانه تا سطح روستاها و کشاورزان ادامه می یابد؛ شهرستان های ما نیز این 

الگوی کشت را در مراکز خدمات جهادکشاورزی تقسیم بندی می کنند.
وی گفت: همکاری بســیار خوبی بین مراکز جهادکشــاورزی و کشاورزان استان 
هرمزگان وجود دارد که این تعامل باعث شــده در الگوی کشــت جزو استان های 

برتر باشیم.
امیرزاده ادامه داد: براســاس الگوی کشــت به طور مثال در شهرســتان حاجی آباد 
بیشــترین کشــت ما گندم با حدود ۱۰ هزار و ۳۰۰ هکتار، ذرت با پنج هزار و ۳۰۰ 

هکتار و کنجد با یکهزار و ۳۰۰ هکتار است.
وی با اشــاره به بحث تضمین در خرید و فروش و بازار محصولات کشــاورزان 
یادآورشد: همیشه توصیه می کنیم کشاورزان بازار خودشان را هم ببینند و بر اساس 
نیاز بازار کشــت کنند و برای همین اصرار داریم که تعاونی های جهاد کشــاورزی 
در شهرستان ها و روستاها شکل بگیرد و در بحث فروش نیز اصناف کشاورزی و 
تعاونی ها فعال شــوند تا بتوانند بحث فرآوری، بسته بندی، بازاریابی و همه موارد 

انجام دهند.

گامی برای تحقق اقتدار غذایی؛

بازارچه سنتی ماهی و میگو 
جزیره هرمز ایجاد می شود 

اقتصاد کیش-      شــهردار هرمز گفت: بازارچه ســنتی ماهی و میگو جزیره هرمز با 
اعتبار دو میلیارد و ۱۰۰ میلیون تومان با پیشرفت ۹۵ درصدی در حال ساخت است. 

عبدالرحیم سلمانی در تشریح این خبر، افزود: بازار ماهی فروشان سنتی جزیره هرمز 
با ۱۲ غرفه در محوطه ای به مساحت ۳۸۰ متر مربع، ۹۵ درصد پیشرفت ساخت دارد 

که در دهه مبارک فجر بصورت رسمی به بهره برداری می رسد.
وی با بیان اینکه با راه اندازی این طرح برای بیش از ۲۰ نفر بصورت مستقیم و ۵۰ نفر 
بصورت غیر مستقیم اشتغالزایی می شود، اظهار کرد: یکی از آرزوهای دیرینه شهروندان 

و البته جزیره نشینان هرمز ایجاد بازار ماهی و میگو است.
سلمانی با اشاره به اینکه نمادهای سنتی و بومی نشانگر فرهنگ و هویت شهر و مردم 
است و باید حفظ شود، تصریح کرد: این بازارچه به بصورت سنتی و از مصالح چوبی 

انجام می شود.
شهردار هرمز در پایان عنوان کرد: این جزیره به دلیل برخورداری از ظرفیت بالا در امر 
صید و صیادی و گردشگری می تواند در این بخش از تجارت، بسیار موفق عمل کند.

رییس پارک علم و فناوری هرمزگان 
خواستار افزایش بودجه های پژوهشی شد

اقتصاد کیش-  رییس پارک علم و فناوری هرمزگان و عضو هیات علمی دانشگاه 
هرمزگان گفت: بودجه هایی که در این سال ها به پژوهش اختصاص یافته از نظر ارزش 

متناسب با شرایط اقتصادی جامعه افزایش نیافته است.
علیرضا نصیری  در حاشیه نمایشگاه هفته پژوهش یادآور شد: هزینه های پژوهش 
از زمانی که ارزش ریال کاهش و تورم افزایش یافته اســت بالاتر رفته است اما مبالغ 

اختصاصی برای انجام آن تغییری نکرده است.
وی مثال زد: زمانی طرح پژوهشی به مبلغ ۳۰۰ میلیون ریال با یکی از مجموعه های 
خدماتی هرمزگان منعقد کردم که معادل ۳۰ هزار دلار می شد و اگر الان بخواهم برای 
طرح مشــابهی قرارداد ببندم بالاتر از مبلغ ۵۰۰ میلیون ریال برای آن نمی پردازند که 

معادل ۲ هزار دلار می شود.
رییس پارک علم و فناوری هرمزگان تأکید کرد: از زمانی که موضوع شرکت های دانش 
بنیان در جامعه مطرح شده مهجوریت و تنهایی پژوهش نیز بیشتر شده است، یعنی 
پژوهشی که منجر به ایجاد شرکت دانش بنیان نشود را به حساب نمی آورند و می گویند 

پژوهشی که از آن مقاله استخراج شود، به درد نمی خورد.
نصیری افزود:  اکنون جمهوری اسلامی ایران در رتبه بندی علمی جهان رده ۱۵ را در 

تولید علم و استنادهای علمی دارد که بسیار ارزشمند است.
وی ادامه داد: پژوهش، پایه رسیدن به اقتصاد دانش بنیان بوده و جامعه باید در انجام 
پژوهش های بنیادی و نظری قوی باشد تا بتوان با بهره گیری از آن ها وارد عرصه های 

عملی و اقتصاد دانش بنیان و ایجاد شرکت های دانش بنیان شد.

اقتصاد کیش-      بیســت و ســومین نمایشــگاه 
دســتاوردهای پژوهشــی، فناوری و فــن بازار در 
هرمزگان به مناســبت هفته پژوهــش و فناوری با 
حضور نماینده ولی فقیه در اســتان، معاون سیاسی، 
اجتماعی و امنیتی اســتانداری هرمزگان، رؤســای 
دانشــگاه ها و جمعی از پژوهشگران استان  در حال 

برگزاری است. 
دانشــگاه های اســتان هرمزگان، تعدادی از صنایع 
و شــرکت های دانش بنیان اســتان، مراکز رشــد و 
مراکز تحقیقاتی و پژوهشــی هرمزگان و واحدهای 
پژوهشــی و تحقیقاتی برخی دستگاه های اجرایی 
در قالب ۵۰ غرفه در این نمایشــگاه دستاوردهای 
پژوهشــی خود را از امروز، ۱۲ تا ۱۷ آذر از ساعت 

۸ تا ۱۵ برای عمومی مردم به نمایش می گذارند.
هدف از برگزاری این نمایشگاه ارائه دستاوردهای یک 
ساله پژوهش و فناوری استان و بسترسازی در جهت 
توســعه فناوری و ایجاد ارتباط میان تولیدکنندگان 
فناوری و واحدهای مصرف کننده عنوان شده است. 
در این نمایشگاه شرکت های مستقر در مرکز رشد و 
واحدهای فناور جهاد دانشگاهی استان هرمزگان به نیز 
حضور داشته و به معرفی دستاوردها و محصولات و 

خدماتشان پرداختند.
نماینده  ولی فقیه در هرمزگان در مراسم افتتاحیه این 
نمایشــگاه، با اشاره به اینکه کمیته ای برای پیگیری 
مشکلات و مسائل شرکت های دانش بنیان  در استان 
ایجاد خواهد شد، اظهار کرد: نیاز است که این جنس 
نمایشــگاه ها به صورت متداول و پیوسته در استان 

برگزار شود.
حجت الاســلام محمد عبادی زاده با تأکید بر اینکه 

دســتاوردهای جوان هــا، دانش بنیان ها، مجموعه 
دســتگاه ها و نهادهایی که در کارهای پژوهشــی 
فعالیت دارند، آثار ارزشــمندی است و باید عرضه 
شــود، افزود: این نمایشگاه در جایگاه خود مشوقی 
برای جوان های استان است و این موضوع به پیشبرد 

برنامه های آموزشی استان کمک خواهد کرد.
نماینــده ولی فقیه در هرمزگان با تأکید بر ضرورت 
پیروی از منویات مقام معظم رهبری)مدظله العالی( 
مبنی بر اینکه دانشــگاه ها بایــد از مقاله محوری به 
ســمت حل مسئله بیایند، تصریح کرد: حل مسائلی 
که مردم و دستگاه ها با آن مواجه اند، اتفاقی است که 

در این نمایشگاه رخ می دهد.
عبــادی زاده عنوان کــرد: حمایت های بعد از تولید 
اولیه در جهت تجاری ســازی یکی از مسائل اصلی 

پژوهشگران است که از تقاضا می کنم همه مسئولین 
استان، دستگاه ها و صنایع پای کار بیایند و از ظرفیت 
شــرکت های دانش بنیان و دانشگاه ها و پارک علم و 

فناوری استفاده و حمایت کنند.
وی بــا تأکید بر اینکه اگر شــرکت های دانش بنیان 
اســتان می توانند مسئله ای را حل کنند، صنایع نباید 
حل مســائل خود را به جــای دیگری ارجاع دهند، 
اظهــار کرد: باید در همین اســتان اعتماد ایجاد و از 

تجاری سازی کالای تولیدی حمایت شود.
عبــادی زاده در پایان خاطرنشــان کــرد: کمیته ای 
در اســتان برای پیگیری مشــکلات و مسائلی که 
دانش بنیان هــا دارند ایجاد می شــود. امروز با درد و 
دل های بسیاری از تولیدکنندگان مواجه بودم که در 

این خصوص گلایه داشتند.

 برگزاری  بیست و سومین نمایشگاه دستاوردهای 
پژوهشی هرمزگان 

اقتصاد کیــش-     نماینــده مردم 
هرمزگان در مجلس شورای اسلامی 
با اشــاره به اینکه مجلــس کار خود 
را در زمینه حمایت از شــرکت های 
دانش بنیان انجام داده اســت، گفت: 
مجلس تأکیدها و توصیه های لازم را 
داشــته و قوانینی که باید را در حوزه 
حمایت از این شرکت ها و رفع موانع 
تولید و حمایــت از دانش بنیان ها را 

تصویب کرده است. 
احمد مرادی در حاشیه بیست وسومین 
نمایشگاه دســتاوردهای پژوهشی، 
فنــاوری و فــن بازار هرمــزگان در 
گفت وگو با ایسنا، ضمن گرامیداشت 
هفته پژوهش اظهار کرد: این نمایشگاه 
دستاوردهای خیلی خوبی از نخبگان 
و پژوهشــگران را به نمایش گذاشته 
اســت. سال نیز سال دانش بنیان است 
و بایــد حمایت های لازم از نخبگانی 
که در این حوزه فعال هستند، صورت 

بگیرد.
وی بــا بیان اینکه ارتباط مســتمری 
بــا نخبگان و پژوهشــگران اســتان 
دارم، تصریــح کــرد: در روزهــای 
اخیر جلســه ای با استاندار هرمزگان 
در خصــوص پارک علــم و فناوری 
اســتان داشــتم تا بتوانیم بســترها و 
زیرســاخت ها را بــرای حمایت از 

شرکت های دانش بنیان فراهم کنیم.
نماینده مردم هرمــزگان در مجلس 
شورای اســلامی با اشــاره به اینکه 
مجلس کار خود را در زمینه حمایت 
از شــرکت های دانش بنیان انجام داده 
اســت، عنوان کرد: مجلس تأکیدها و 
توصیه های لازم را داشــته و قوانینی 
کــه باید را در حــوزه حمایت از این 
شرکت ها و رفع موانع تولید و حمایت 

از دانش بنیان ها تصویب کرده است.
مــرادی اضافه کــرد: در خصوص 

مسائل مربوط به فعالیت های دریایی 
استان جلساتی را با مجموعه دانشگاه 
کشتی سازی، امیرکبیر تهران و استان 
برگزار کردیم و بنا شــد نشســتی با 
حضور تمامی دســتگاه های مرتبط 
با دریا برگــزار کرده و یکپارچگی را 
در حوزه توسعه دریامحور در استان 

هرمزگان ایجاد کنیم.
وی بیان کرد: غفلت های بسیار زیادی 
در حوزه پژوهش، اقتصاد، اشتغال زایی 
و سیاست های دریامحور در هرمزگان 

وجــود دارد و برای برون رفت از این 
وضعیت نیازمند همگرایی و استفاده 
از دانش تمامی پژوهشگران، صنایع و 

دستگاه های استان هستیم.
نماینده مردم هرمــزگان در مجلس 
شــورای اسلامی خاطرنشــان کرد: 
خوشــبختانه هیئت  مدیره فراکسیون 
توســعه دریامحور مجلــس نیز در 
دست نمایندگان مردم هرمزگان است 
اما متأسفانه دستگاه ها از این ظرفیت 

بهره برداری لازم را نداشته اند.

مجلس قوانین لازم برای حمایت از شرکت های 
دانش بنیان تصویب کرده است

مرادی نماینده مردم هرمزگان در مجلس:


